
Referat d. 13/2/2022  

På mødet deltager: Jeanett, Chalotte, Stine, Mija, Louise, Jan, Bente og Camilla. 

 

Vi sætter bestyrelsen. 

Camilla vælges enstemning som formand og Chalotte som næstformand. 

- På mindelse om underskrivning af habilitetsskema 
- Der fastsættes nye datoer for kommende møder 
- Vi snakker om hvad vi tænker med en bestyrelse.  

Vi er alle enige om, at bestyrelse skal være et redskab til hjælp for beboerne og en 
mulighed for at beboerne bliver hørt i div. Beslutninger der skal tages herude , som ellers 
alene ville blive taget af ejendomskontoret. Vi vil ikke til at lave en masse arrangementer 
herude, da vi har aktivitetsudvalget, men vi vil måske lave et eller to arrangementer om 
året, for at vise hvem vi er og ellers kan man komme ned og møde os ved åbent hus.  
Vi informere beboerne herude om muligheden for at kontakte os via vores postkasse i 
gavlen nr.20 og ellers vil al information fra os komme via brev i postkasser., da vi ikke 
ønsker at være på de sociale medier.  

- Der snakkes om hold af hund i afdeling og vi sætter os ned og ser på ændring af 
formulering i husordnen på et senere tidpunkt. 
Vi snakker om, at der er forskel på om man bor i de lave røde rækkehuse eller 
etagehusene, og det er tvetydligt i husordnen. Der skal også snakkes om regler i forhold til 
gæster med hund i lejemålet.  

- Visionen ang. Hvor tit der holdes møder er hver 3. Måned. Og at der skal holdes åbent hus 
for beboerne et par gange i løbet af året og det revuderes alt efter om der kommer nogle. 
Vi snakker om hvilke muligheder der er for, at holde et par arrangementer herude, uden 
det rammer ind over aktivitetsudvalget og deres store sociale arbejde. Vi snakkede om et 
nyt Spireblad og en evt bestyrelsesgruppe på facebook.  

- Der oplyses om muligheder for kurser igennem Lejerbo og at det tages fra konto 119 under 
div. Udgifter.  
 
 


